
Zápisnica č. 12/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 28. 5. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Úprava dotácie STU na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty a zvýšenie z MŠ SR 

(kvestorka Žideková) 
2. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku (pror. Petráš) 
3. Zabezpečenie elektronických študentských preukazov pre akad. rok 2007/2008 (pror. 

Finka) 
4. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Úprava dotácie STU na rok 2007 – korekcie za zahraničné granty a zvýšenie z MŠ SR 

(kvestorka Žideková) 
2) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku (pror. Petráš) 
3) Zabezpečenie elektronických študentských preukazov pre akad. rok 2007/2008 (pror. 

Finka) 
4) Spolok absolventov a priateľov STU (pror. Petráš) 
5) Vybraté doporučenia hodnotiteľov EUA z hodnotiacej správy EUA a určenie 

zodpovedných pre ich rozpracovanie do aktivít vedenia STU (rektor Báleš, pror. Kalužný) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/7/2007, 4/7/2007 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Kalužný: 
Informoval o návšteve v Tatravagónke Poprad. Z ich strany je záujem o našich absolventov, o 
spoluprácu s STU v oblasti vzdelávania aj aplikovaného výskumu. 
 
Rektor Báleš:  
- Zablahoželal prof. Žalmanovi k opätovnému zvoleniu do funkcie predsedu AS STU. 
- Informoval o summite ministrov školstva krajín EU v Londýne. SR bola dobre hodnotená 

len v oblasti celoživotného vzdelávania zaostávame. Podrobnejšiu informáciu dodá 
písomne členom vedenia STU. 

 
 



Prorektor Finka:  
Informoval o stretnutí so zástupcami firmy Microsoft, sú tam nové ponuky v súvislosti 
s rámcovou zmluvou, ktorú uzavrelo MŠ SR s touto firmou. 
 
Prorektor Petráš:  
- Informoval o účasti na výročnom zasadnutí a konferencii ACA v Berlíne. Išlo o otvorenie 

sa EU svetu po viacerých stránkach. 
- Informoval o priebehu návštevy čínskej delegácie v súvislosti s otvorením Konfuciovho 

inštitútu na STU. 
 
Prorektor Redhammer:  
- Informoval o návšteve hodnotiteľov EUA pre hodnotenie výskumného potenciálu STU. 
- Rektor STU podpísal memorandum o vytvorení strategickej platformy s UK, primátorom 

mesta a VUC Bratislava 
 
 
K bodu 1 Úprava dotácie STU na rok 2007 – korekcie za zahraničné 

granty a zvýšenie z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne vysvetlila jednotlivé položky 
úpravy dotácie STU na rok 2007. Rovnako vysvetlila delenie týchto 
prostriedkov na súčasti STU. Prerozdelilo sa necelých 10 mil. Sk.  

Rektor Báleš: Požiadal kvestorku STU o pripravenie prehľadu percentuálneho zastúpenia 
tvorby dotačných prostriedkov z jednotlivých činností na STU – granty 
domáce, zahraničné, publikačná činnosť a pod. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/12/2007 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál Úprava dotácie STU na rok 2007 – korekcie za 
zahraničné granty a zvýšenie z MŠ SR. 
 
 
K bodu 2 Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s programom a organizačným zabezpečením 

stretnutia vedenia STU a Kolégia rektora STU s veľvyslancami, ktoré sa 
uskutoční dňa 18. júna 2007 o 9:00 hodine. Každý veľvyslanec dostane 
materiály o STU ale aj o fakultách, ktoré dekani dodajú. Občerstvenie bude 
zabezpečovať UZ STU Gabčíkovo. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/12/2007 
Vedenie STU schvaľuje s pripomienkami predložený materiál s programom a organizačným 
zabezpečením stretnutia vedenia STU a Kolégia rektora STU s veľvyslancami dňa 18.6.2007. 
 
 
K bodu 3 Zabezpečenie elektronických študentských preukazov pre akad. 

rok 2007/2008 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Prezentoval písomný materiál na túto tému. Začiatkom júna 2007 bude porada 
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CVT STU a vedúcich študijných oddelení fakúlt, kde sa dohodne postup 
dodania podkladov a výroby preukazov v súvislosti s nasadením nového AIS 
na STU. Materiál obsahuje aj ceny nových preukazov, ich duplikátov a ceny 
validačných známok pre študentov vyšších ročníkov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol explicitne vypísať pre študentov vyšších ročníkov ceny za validačné 
známky a deklarovať, čo sú to funkcionality. 

Rektor Báleš: Požiadal o informáciu aká je situácia s tlačením dokladov pre vzdelávanie 
v novom AIS. Informoval pror. Kalužný – ešte nie je všetko vyriešené 
a termín začína byť kritický. Pror. Finka osobne dozrie na splnenie tejto úlohy 
a bude o tom informovať rektora STU. 

 
Stanovisko V STU č. 1/12/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o zabezpečení elektronických študentských 
preukazov pre akademický rok 2007/2008. 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Prorektor Petráš: 

Predložil písomný materiál pod názvom Spolok absolventov a priateľov STU, ktorý 
obsahuje návrh stanov spolku, návrh na registráciu a návrh prihlášky do spolku. Bude 
ustanovený prípravný výbor pre založenie tohto spolku, nasledovať bude registrácia 
klubu a ustanovujúce zhromaždenie, ktoré bude v rámci osláv 70. výročia založenia 
STU. 
 
Rektor Báleš: 
Predniesol niekoľko pripomienok k textu stanov a navrhol ročné poplatky pre 
individuálne členstvo 500 Sk, skupinové členstvo 5000 Sk a členstvo absolventov STU 
v roku absolvovania  100 Sk. 
Prorektor Kalužný: 
Uviedol tiež pripomienky k textu predložených stanov spolku. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/12/2007 
Vedenie STU schvaľuje s pripomienkami predložený materiál Spolok absolventov a priateľov 
STU a ukladá prorektorovi Petrášovi predložiť na rokovanie vedenia STU návrh zloženia 
prípravného výboru a organizačné zabezpečenie vzniku tohto spolku do 30.6.2007. 
 
Úloha V-STU č. 1/12/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Petrášovi predložiť na rokovanie vedenia STU návrh 
zloženia prípravného výboru a organizačné zabezpečenie vzniku Spolku absolventov 
a priateľov STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 30. 06. 2007 
 
2) Prorektor Petráš: 

Predložil písomný materiál pod názvom Konferencia „Technické vzdelávanie 
v globalizovanej spoločnosti“, ktorá bude v rámci osláv 70. výročia založenia STU. 
Materiál obsahuje program konferencie a scenár osláv v dňoch 27. - 28.9.2007. V rámci 
diskusie sa hovorilo o pozvánkach na oslavy, finančnom zabezpečení osláv a udeľovaní 
pamätných medailí STU a detailne o programe v rámci týchto dvoch dní osláv. 
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Stanovisko V STU č. 2/12/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o programe a organizačnom zabezpečení 
konferencie „Technické vzdelávanie v globalizovanej spoločnosti“, ktorá bude v rámci osláv 
70. výročia založenia STU a scenár osláv v dňoch 27. - 28.9.2007. 
 
3) Rektor Báleš: 

Navrhol, aby STU vyšla s iniciatívou a pripravili návrh nových kritérií na zmenu delenia 
dotácie pre budúci rok a postúpili ho na MŠ SR. Menoval na tento účel komisiu zloženú 
z prorektorov STU Janíčka a Redhammera a kvestorky STU Židekovej. 

 
Úloha V-STU č. 2/12/2007 
Rektor STU ukladá pripraviť a predložiť návrh nových kritérií pre delenie dotácie na vysoké 
školy, ktorý by po prejednaní vo vedení STU bol predložený na MŠ SR. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 1. 09. 2007 
 
4) Rektor Báleš: 

- Po prehliadke web stránky STU konštatuje, že je tam veľmi málo informácií o tom, 
že STU bude na jeseň oslavovať 70. výročie svojho založenia. 

- Súčasne požiadal pror. Petráša o vypracovanie prehľadu, koľko aktuálnych oznamov 
umiestnili jednotlivé fakulty STU na web stránku STU za posledné 3 mesiace. 

 
5) Prorektor Finka: 

Informoval o požiadavke z FCHPT STU týkajúcej sa verejného obstarávania. 
 
6) Prorektor Janiček: 

- Pripravujú sa návrhy ŠP do roku 2013. Informácia bude poslaná aj dekanom fakúlt 
STU. 

- Pripravuje sa stretnutie rektora STU s g. r. ENELU. Vo štvrtok 31.5.2007 bude na 
STU zasadnutie riadiaceho výboru. 

- Dňa 29.5.2007 budú slávnostne otvorené rekonštruované priestory pre ústav dizajnu 
na FA STU – Vazovova ulica č. 5. 

 
7) Prorektor Petráš: 

Informoval o slávnostnom kolokviu k 100. výročiu narodenia prof. Danišoviča, ktoré 
bude v piatok 1.6.2007 o 10:00 hodine v aule Dionýza Ilkoviča. 

 
8) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o výsledkoch volieb a novom zložení Akademického senátu STU. 
 
9) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala o postupe prác v rámci implementácie ekonomického IS SOFIA. 
 
10) Rektor Báleš: 

Predložil všetkým členom vedenia STU písomný materiál „Vybraté doporučenia 
hodnotiteľov EUA z hodnotiacej správy EUA“. Požiadal všetkých členov vedenia STU 
o preštudovanie tejto správy EUA a zaslanie pripomienok prorektorovi Kalužnému. 
Potom bude správa distribuované na fakulty STU, do AS STU, VR STU v slovenskej aj 
anglickej verzii a bude zverejnená aj na web stránke STU. 
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Úloha V-STU č. 3/12/2007 
Rektor STU ukladá preštudovať správu hodnotiteľov EUA a závery z tejto správy a predložiť 
pripomienky k slovenskej verzii správy prorektorovi Kalužnému. Do 25.6.2007 treba 
pripraviť návrhy na rozpracovanie pripomienok hodnotiteľov EUA na podmienky STU 
v Bratislave. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: 1. 06. 2007 pripomienky k správe a 25.6.2007 návrhy na rozpracovanie pripomienok. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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